
Pályázat jegyzőkönyvvezetői tisztségre 

 

Bemutatkozás 

Nagy Fruzsina Réka vagyok, biológia-földrajz tanárszakos hallgató. 2017-ben érettségiztem az 

Újbudai József Attila Gimnáziumban. Előzetes tevékenységem a HÖK és a hallgatóság számára 

a mentorkodás volt, a 2018/19-es és a 2019/20-as tanévben. Ezen kívül az idei év nyarán 

képviselő is voltam. 

Tapasztalatok 

Mivel a helyesírási hibák meglehetősen bosszantanak, az egyetemre történt felvételemet 

követően jelentkeztem a TéTéKás Nyúzhoz olvasószerkesztőnek, amely feladatkörben 

egészen mostanáig tevékenykedtem. Ezen kívül közel egy éve jelen vagyok a 

Küldöttgyűléseken, így az ülések lefolyása nem idegen számomra. A jegyzőkönyv megírásakor 

többször is figyeltem, hogy Őri Bálint hogyan végzi ezt a munkát, az utóbbi időben pedig 

felkészített a feladatkör elvégzésére, bemutatta az általa készített sablont és a Word 

legmélyebb bugyrait, de még át fogjuk beszélni az iktatást és a honlapra való feltöltést. Fontos 

tapasztalat még az Alakuló Küldöttgyűlés jegyzőkönyvének elkészítése, illetve a november 24-i 

Küldöttgyűlés emlékeztetőjét is írom már. 

Tervek 

Különösebb módosításokat nem tervezek. A sablont, amit eddig Bálint használt, mostantól én 

fogom, az emlékeztetők tehát megjelenésükben sem várható, hogy sokat változnának. Egy 

apró dolgot szeretnék viszont megvalósítani: egy összefoglalót készíteni, kvázi „kisokost” a 

következő generációk számára, amiben egy jegyzőkönyv elkészítését mutatnám be A-tól Z-ig, 

az első karakter lenyomásától az iktatásig. Feltüntetném, hogy mire érdemes különösen 

odafigyelni, mindezt az elkészített sablonra vonatkoztatva fogalmaznám meg. 

 

Köszönöm, ha támogatni tudod a pályázatomat! 

Budapest, 2020. 11. 25. 

Nagy Fruzsina Réka 

 


